

Välkommen till **BUNN** och dess omnejd

I de trolska skogarna kring sjöarna Bunn och Ören, fann konstnären John Bauer sin inspiration och vid en närmare titt så förstår man varför.

Welcome to Bunn with surroundings

In the magic woods around the Bunn and Ören lakes, the artist John Bauer found his inspiration and after a closer look, you'll understand why.

John Bauer, who tragically died on the Vättern lake, has left his marks on the landscape around Bunn. Today you can join guided tours on the lakes and take part of stories about Bauer's life.

You can also rent canoes and glide over the water of the Bunn and Ören lakes and also the canal that connects the two lakes.

If you wish, you can also climb the Tegnér Tower that offers a fantastic view over three provinces.

There is also a walking track through the area, the John Bauer track.

It is 50 km long and leads you between Gränna and Huskvarna and offers you great natural beauty.

After some walking, you might need to regain your strength and the Bunngården

Inn offers nice refreshments. The John Bauer Holidaycamp nearby the Bunn village will also see to it that you can relax after a good day's nature adventure.



John Bauer, som tragiskt förolyckades på Vättern har satt sina tydliga spår i landskapet kring Bunn.

Idag finns möjligheter till att följa med på guidade turer på sjöarna och höra historier om Bauers liv.



Om ni så önskar, kan ni klättra upp i Tegnértornet, som erbjuder en vidunderlig utsikt över tre landskap.

John Bauerleden är en 50 km lång vandringsled som passerar genom området, den går från Gränna till Huskvarna. Leden erbjuder behaglig vandring och härliga naturupplevelser.

Ni kan också hyra kanoter och glida fram på Bunn och Örens farvatten samt kanalen som förbinder de båda sjöarna.



Kanske behöver krafterna fyllas på efter en stunds vandring och då erbjuder Vårdshuset Brunnsgården sina läckerheter. Närmare samhället Bunn finner ni John Bauers Semesterby som i härlig miljö hjälper er att koppla av efter dagens äventyr.

Willkommen in Bunn und dessen Umgebung

In den zauberischen Wäldern herum die Seen Bunn und Ören, fand der Künstler John Bauer seine Inspiration, und bei näherem Anblick versteht man warum.

John Bauer, der tragisch auf dem See Vättern starb, hat seine deutliche Abdrücke in der Bunner Landschaft gemacht. Heute kann man geführte Touren auf den Seen machen und Geschichten von Bauers Leben hören.

Sie können auch Kanus mieten, und auf dem Wasser von Bunn und Ören gleiten, auch durch den Kanal, der die beiden Seen verbindet.

Wenn Sie möchten, können Sie den Tegnér Turm hochlaufen, der eine fantastische Aussicht über drei Provinzen anbietet.

Eine Fusswanderung durch die Gegend auf die John Bauer Route lockt vielleicht auch. Sie ist 50 Km lang, fährt zwischen Gränna und Huskvarna und bietet viele schöne Naturerlebnisse an.

Die Kräfte brauchen vielleicht nach einigen Kilometern eine Nachfüllung: Der Gasthof Bunnsgården bereitet hervorragende Möglichkeiten dafür. Wenn Sie näher den Dorf Bunn sind, finden Sie das John Bauer Feriendorf, wo Sie nach dem Wandern schön ausruhen können.



Telefonnummer i Bunn området

John Bauerbyn 036-54085
Bunns värdshus 036-54006

Turist byrån i Gränna 0390-41010
Trolska båtturer 0390-51050